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Protokół  

ze spotkania Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z mieszkańcami oraz Radą Osiedla Piastów 

 

 

 W dniu 09.02.2016 r. o godzinie 19.00 odbyło się w Osiedlowym Domu Kultury 

„Kajtek” spotkanie Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z mieszkańcami osiedla oraz 

z członkami  Rady Osiedla Piastów.  

W spotkaniu brali udział następujący przedstawiciele Gminy Kędzierzyn-Koźle:  

1. Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle – Sabina Nowosielska, 

2. Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle – Artur Maruszczak, 

3. Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle – Wojciech Jagiełło, 

4. Radna Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle – Dorota Zasłonka, 

5. Radna Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle – Beata Łobodzińska, 

6. Kierownik Wydziału Administracyjno-Gospodarczego – Agnieszka Zimny-Ilnicka. 

 

W trakcie spotkania omówione zostały następujące zagadnienia:  

 

I. Na początku spotkania Prezydent Miasta poinformowała zebranych o rozpoczęciu 

konsultacji w sprawie Budżetu Obywatelskiego w 2016 roku. Kwota wynikająca z podziału 

rezerwy celowej utworzonej w budżecie miasta na 2016 rok jest wyższa niż w 2015 r. 

i wynosi ponad 1.200.000 zł (w roku 2015 wynosiła 1.000.000 zł). Została ona podzielona na 

szesnaście Osiedli, proporcjonalnie do liczby ich mieszkańców. Kwota przypadająca dla 

Osiedla Piastów wynosi 150.807 zł. Wnioski zawierające propozycje zadań zgłaszane były do 

dnia 01.02.2016 r. Teraz są weryfikowane i opiniowane. Od 01.03.2016 r. zadania zostaną 

poddane konsultacji z mieszkańcami miasta. Prezydent Miasta zaprosiła wszystkich 

mieszkańców osiedla do głosowania.  

 

II. Prezydent Miasta poinformowała zebranych o organizowanych raz w kwartale w Urzędzie 

Miasta Kędzierzyn-Koźle spotkaniach z Przewodniczącymi Zarządów Osiedl oraz 

o odbywających się, przynajmniej raz w roku, spotkaniach z mieszkańcami w poszczególnych 

osiedlach. Na spotkaniach tych omawiane są bieżące problemy i potrzeby osiedli. 

 

III. Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle Artur Maruszczak przedstawił zadania 

inwestycyjne zrealizowane w 2015 r. oraz zadania inwestycyjne przewidziane do wykonania 

w 2016 r. na terenie osiedla Piastów:  

1. Zadania inwestycyjne zrealizowane w 2015 roku:  

1) projekt techniczny i budowa kompleksu boisk przy Zespole Szkół Miejskich Nr 1, 

2) budowa ulic na osiedlu Powstańców Śląskich, 

3) montaż windy dla osób niepełnosprawnych w Zespole Szkół Miejskich Nr 1, 

4) modernizacja kuchni w Publicznym Przedszkolu Nr 26, 

5) projekt techniczny i modernizacja terenu rekreacyjno-sportowego przy ul. Wieczorka  

- zadanie zrealizowane w ramach Budżetu Obywatelskiego,  

6) projekt techniczny boiska piłkarskiego ze sztucznej trawy na terenie rekreacyjno-

sportowym przy ul. Wieczorka – zadanie zrealizowane w ramach Budżetu 

Obywatelskiego. 

2. Zadania inwestycyjne planowane do realizacji w 2016 roku: 

1) projekt techniczny i przebudowa ul. Adama Benisza,  

2) projekt techniczny przebudowy ul. Łokietka,  

3) zadanie, które zostanie wyłonione w ramach Budżetu Obywatelskiego. 
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IV. Mieszkańcy osiedla zadawali pytania i zgłaszali następujące wnioski:  

 

1. Zapytanie dotyczące wieloletniego konfliktu pomiędzy mieszkańcami budynku przy 

ul. Krzywoustego a osobami prowadzącymi działalność gospodarczą w sklepach 

zlokalizowanych przy ul. Krzywoustego. Konflikt dotyczy drogi dojazdowej dla potrzeb 

zaopatrzenia tych sklepów.  

Prezydent Miasta poinformowała, że znana jest jej ta sprawa i że prowadzone są 

rozmowy z obydwoma stronami. Właścicielem drogi od strony bloku przy 

ul. Krzywoustego są mieszkańcy, którzy mogą nie wyrazić zgody na wjazd na nią 

samochodów dostawczych. Osoby prowadzące działalność gospodarczą są właścicielami 

działek wokół sklepów, które zostały przez nie zagospodarowane (np. kwietnikami). 

Gmina planuje poszerzyć chodnik od strony bloku przy ul. Krzywoustego i umożliwić 

tym samym dojazd dla aut dostawczych. Samochody te będą mogły wjeżdżać tylko 

w określonych godzinach. Jednocześnie Prezydent Miasta poinformowała o zamiarze 

zagospodarowania w przyszłym roku terenu przed sklepami wzdłuż ul. Krzywoustego. 

Ma tam powstać zieleniec.  

 

2. Wniosek o zagospodarowanie placu przy ul. Wieczorka po zlikwidowanych pawilonach 

handlowych. Mieszkańcy proszą o posprzątanie tego terenu, rozebranie i rozkucie 

pozostałych kafli i zabezpieczenie wystających kabli.  

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Maruszczak poinformował, że teren ten został kilka 

lat temu podzielony na mniejsze działki na sprzedaż. Kilka z nich zostały wykupione 

przez osoby prywatne. W planie zagospodarowania przestrzennego teren ten jest 

przeznaczony pod nieuciążliwą działalność usługową. Teraz trzeba się teraz zastanowić, 

co zrobić dalej. Gmina rozpoczyna zmianę planu zagospodarowania przestrzennego, 

może rozważona zostanie także zmiana planu w tym miejscu. Na terenie tym zostanie 

przeprowadzona wizja lokalna.  

 

3. Zapytanie dotyczące budowy obwodnicy miasta, na jakim jest etapie i jaka jest 

perspektywa czasowa jej wykonania. 

Prezydent Miasta poinformowała, że obwodnica znajduje się na liście zadań 

inwestycyjnych kraju. Posłowie i Senator cały czas lobbują w tej sprawie.  

 

4. Wniosek dotyczący poprawienia jakości ścieżki leśnej  prowadzącej od ul. Wieczorka do 

ul. Mostowej. Skrótem tym w stronę Azot jeździ bardzo dużo mieszkańców miasta. 

Prezydent Miasta poinformowała, że porozmawia na ten temat z Nadleśnictwem 

Kędzierzyn. Proponuje ponownie utwardzić. 

 

5. Wniosek o uprzątnięcie drogi rowerowej na ul. Mostowej.  

Prezydent Miasta poinformowała, że jest to droga powiatowa. Jednocześnie 

poinformowała, że wystąpi z odpowiednim wnioskiem do Starostwa Powiatowego 

w Kędzierzynie-Koźlu. 
 

6. Wniosek o montaż „zielonej strzałki” w sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu  (zjeździe) 

prowadzącym w prawą stronę z al. Jana Pawła II na Aleję Lisa.  

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Maruszczak poinformował, że Urząd Miasta 

zapozna się ze sprawą a następnie wystąpi z odpowiednim wnioskiem do Komisji 

Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego przy Starostwie Powiatowym w Kędzierzynie-Koźlu. 
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7. Zapytanie mieszkańców dotyczące informacji na temat wybudowania na osiedlu Piastów 

składowiska odpadów dużogabarytowych.  

Prezydent Miasta poinformowała, że Gmina nie planuje budowy takiego składowiska.  
 

8. Zapytanie dotyczące budowy monitoringu miejskiego.  

Prezydent Miasta poinformowała, że w budżecie miasta na rok 2016 przeznaczone 

zostały środki na wykonanie koncepcji monitoringu. Straż Miejska wraz z Policją 

wybrała 70 najniebezpieczniejszych miejsc w mieście. Na podstawie tej koncepcji 

robiony będzie projekt monitoringu. Najpierw zostanie zbudowana baza monitoringu, 

która będzie rozbudowywana przez kolejne lata.  

 

9. Zapytanie dotyczące zniszczonego budynku przy ul. Żeromskiego.  

Prezydent Miasta poinformowała, że Gmina nie jest właścicielem tego budynku. Jest nią 

osoba prywatna. Od kwietnia 2015 r. wysyłane są do tej osoby pisma w sprawie 

ustalenia wspólnego spotkania i porozmawiania na temat planów dotyczących tego 

budynku, jednak na wysyłane przez nas pisma nie dostaliśmy jeszcze żadnej odpowiedzi.  
 

10. Zapytanie dotyczące zniszczonego budynku przy ul. Judyma. (po Oddziale Skórno – 

Wenerologicznym). 

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Maruszczak poinformował, że budynek ten został 

wykupiony przez osobę prywatną i będzie przez nią remontowany. 
 

11. Zapytanie dotyczące zmiany Statutu Osiedla Piastów.  

Prezydent Miasta poinformowała, że Rada Osiedla Piastów może wystąpić do Rady 

Miasta Kędzierzyn-Koźle z odpowiednim wnioskiem.  

 

12. Zapytanie dotyczące budowy hospicjum.  

Prezydent Miasta poinformowała, że powstanie hospicjum podzielono na trzy etapy. 

Pierwszym etapem było utworzenie i otworzenie 1 lipca 2015 r. hospicjum domowego 

dla mieszkańców miasta w Caritas. Drugim etapem było otworzenie specjalistycznego 

punktu konsultacyjnego dla członków rodzin. Trzecim etapem będzie utworzenie 

hospicjum stacjonarnego. W wyniku odpowiednich analiz i ekspertyz wybrany został 

budynek po byłym Publicznym Przedszkolu przy ul. Szymanowskiego 33A w Kłodnicy. 

W budżecie miasta na 2016 rok zarezerwowano środki na wykonanie projektu 

technicznego na modernizację i dostosowanie tego budynku dla potrzeb hospicjum 

stacjonarnego. W roku 2017 rozpoczną się prace remontowe.  

 

Jednocześnie Prezydent Miasta poinformowała zebranych mieszkańców o rozpoczęciu 

budowy nowego kompleksu basenowo - rekreacyjnego na osiedlu Azoty. W ramach tej 

inwestycji przewidziano budowę krytej pływalni, basenów otwartych oraz placu zabaw 

i boisk. Otwarcie kompleksu planuje się w 2017 roku.  
 

13. Wniosek o wycięcie lub przycięcie żywopłotu na zakręcie przy Hali Widowiskowo - 

Sportowej w Azotach.  

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Maruszczak przyjął wniosek.  

 

 

V. Prezentacja multimedialna przygotowana przez Radę Osiedla Piastów przedstawiająca 

zdjęcia miejsc wymagających remontu bądź interwencji Gminy. W prezentacji została ujęta:  
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1. Wymiana uszkodzonego ogrodzenia wokół placu rekreacyjnym przy ul. Wieczorka. 

2. Likwidacja dziury przy głównej bramie wejściowej na plac zabaw  przy ul. Wieczorka. 

3. Budowa miejsc parkingowych przy ul. Wieczorka 8.  

4. Budowa chodnika przy al. Jana Pawła II koło przystanku autobusowego na wysokości 

sklepu Lidl. 

5. Remont ulic Korfantego, Łokietka, Kazimierza Wielkiego.  

6. Wykonanie dojazdu dla karetek przy przychodni na ul. Łokietka.  

7. Dosadzenie drzew przy ścieżce rowerowej przy ul. Królowej Jadwigi (ok. 12 szt.).  

8. Dosadzenie krzewów ozdobnych przy ul. Krzywoustego w kierunku Parku Orderu 

Uśmiechu (ok. 10 szt.) 

9. Wymiana starych ławek na terenie rekreacyjnym przy ul. Wieczorka. 

10. Montaż progów zwalniających przy ul. Królowej Jadwigi. 

11. Zatrudnienie trenera na placu rekreacyjnym przy ul. Wieczorka. 

12. Boisko do siatkówki plażowej przy ZSM Nr 1 – niebezpieczne stanowisko dla sędziego. 

13. Wymiana lub naprawa dwóch altanek na placu rekreacyjnym przy ul. Wieczorka. 

14. Wyjaśnienie sprawy zakupu urządzeń zabawowych na terenie rekreacyjnym przy 

ul. Wieczorka. 

 

 

Na tym spotkanie i protokół zakończono.  

 

 

Protokołowała Agnieszka Zimny-Ilnicka 

 

 

 

 

 

 


